
AMENDEMENT  

 

AMENDEMENT over het ter beschikking stellen van Euro 26.000 ten behoeve van het 

aanleggen van voorzieningen op het Berkheiveld (p. 27) Voorjaarsnota 2022  

 

De gemeenteraad van Wassenaar,  

in vergadering bijeen op 5 juli 2022; 

gehoord de beraadslagingen en gelezen de Beheersverordening “Centrum” en het 

Paraplubestemmingsplan “Cultureel Erfgoed Wassenaar – Panden, objecten en 

archeologie (met dubbelbestemming voor Groen, waarde- Archeologie 3 en 

Dorpskarakteristiek); 

wijzigt het raadsbesluit Voorjaarsnota 2022 ten aanzien van het voorstel voor Aanleg 

evenementenvoorziening op het Berkheiveld  

als volgt: 

 

Aan beslispunt 1. wordt toegevoegd:  

 

met dien verstande dat  

 

a. er geen bedrag van Euro 26.000 ten behoeve van aanleggen van 

stroomvoorziening op het Berkheiveld (p.27 ) beschikbaar wordt gesteld in 

2022, 

 

b. het college wordt verzocht in de begroting van 2023 (of de najaarsnota 2022) 

het benodigde bedrag op te nemen ten behoeve van de uitwerking van een plan 

dat ten doel heeft het Ice Event te organiseren vanaf eind 2023/begin 2024 en 

daarop volgende jaren op een passende locatie, zoals het evenemententerrein 

aan de Mansveltkade. 

 

 

 

Saskia Ettema-Walkate (CDA) en Ritske Bloemendaal (D66) 

 

 

 

 

Toelichting: 

Bij een besluit door de raad om een bedrag van Euro 26.000 ter beschikking te stellen 

voor het aanleggen van voorzieningen op het Berkheiveld ten behoeve van een 

eenmalige proef voor het houden van het Ice Event, behoort een zorgvuldige 

belangenafweging die vooraf gaat aan dit besluit.  

De raad spreekt hierbij uit dat het Ice Event een positief initiatief is dat op 

ondersteuning kan rekenen van alle politieke partijen. Het is een lokaal event waarvan 



alle inwoners gebruik kunnen maken en vooral de jeugd. Maatschappelijk, sociaal en 

sportief gezien heeft het dus positieve gevolgen voor ons dorp. 

Vernomen is dat de initiatiefnemers bereid zijn om het Ice Event vanaf eind 2023 en 

dan gedurende 5 jaar te gaan organiseren. Zij hebben aangegeven dat aanstaande 

winter 2022/2023 niet goed haalbaar is, omdat zij te weinig voorbereidingstijd hebben 

om de procedurele stappen te nemen om het te kunnen organiseren.  

Om steun te verlenen aan de organisatie van het Ice event vanaf eind 2023, betreft dit 

amendement ook een reservering. En wel om het benodigde bedrag in de begroting 

2023 (of eventueel de najaarsnota 2022) op te nemen voor het uitwerken van een plan 

voor het houden van het Ice Event vanaf 2023. Gezien het feit dat op de Mansveltkade 

de benodigde voorzieningen aanwezig zijn en op deze locatie de bestemming 

evenementen geldt, lijkt het logisch het Ice Event daar te houden. Indien het college 

een andere locatie toch passender acht dient zij dit in het voorstel toe te lichten. 

  

 

 

 


